



Competitor Bulletin 4 - December 4, 2025

B4.1 Recce Conditions

This is a winter rally and the roads are slippery with some snow cover. If you are in a recce car that has all season tires, consider being somewhere in the middle or back of the recce pack so there will be some road clearing done by the teams in front. The roads have had snow clearing done, but more snow has fallen since. With some caution and care, teams should be able to make it through without issue.

Conditions de reconnaissance

Il s'agit d'un rallye hivernal et les routes sont glissantes à cause de la neige. Si vous êtes dans une voiture de reconnaissance équipée de pneus toutes saisons, essayez de vous placer au milieu ou à l'arrière du peloton afin de laisser le temps aux équipes de dégager la route. Les routes ont déjà été déneigées, mais il a encore neigé depuis. Avec prudence et vigilance, les équipes devraient pouvoir passer sans problème.

B4.2 Black Forest Cattle Guard

The Cattle Guard on Black Forest at 14.52 km, Instruction 20, is EXTREMEY rough and can damage your recce car if taken with any speed. There is an advance crossed arrow before getting to the guard and two crossed arrows on the guard.

Garde à bétail de la Black Forest

Le passage canadien de Black Forest, au km 14,52 (Instruction 20), est extrêmement accidenté et peut endommager votre véhicule de reconnaissance si vous l'abordez à une vitesse quelconque. Une flèche croisée indique la présence d'une flèche avant le passage canadien et de deux flèches croisées sur celui-ci.

B4.3 Alternative Finish for Black Forest East

When making notes on Black Forest, note the location of a potential alternate finish location. The organisers are considering shortening the stage and placing the flying finish at the 'Keep Right Deceptive' at instruction 21, 14.83 km. If this is being done, the stop location will move to the location of the Flying Finish at 15.46 km, instruction 22. A decision on this will be communicated by bulletin before Saturday's start.

Finition alternative pour Black Forest East

Lors de la prise de notes concernant la Black Forest, veuillez indiquer l'emplacement d'une éventuelle arrivée alternative. Les organisateurs envisagent de raccourcir l'étape et de placer l'arrivée lancée au niveau du virage « Restez à droite, trompeur » (instruction 21, km 14,83). Dans ce cas, le point d'arrêt sera déplacé à l'emplacement de l'arrivée lancée, au km 15,46 (instruction 22). La décision sera communiquée par bulletin avant le départ, samedi.

B4.4 Notice Board Updates

If any time adjustments are made to recce or events later in the day, they will be posted to sportity with a push notification. Don't forget to doublecheck sportity every time you get back into cell coverage.

Mises à jour du tableau d'affichage

Tout changement d'horaire concernant les repérages ou les événements prévus plus tard dans la journée sera publié sur Sportity par notification push. Pensez à vérifier Sportity dès que vous retrouvez du réseau.

Keith Morison - Clerk of the Course